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AK Parti Çanakkale eski milletvekili, İçişleri Bakan 
Yardımcısı Bülent Turan, Çanakkale'deydi yaptığı 
açıklamalarla dikkat çekti. Turan, gitti "hikayesi bitti artık 
memur oldu, Çanakkale'ye artık uğramaz" diyenlere cevap 
veren Turan; "Çanakkale'nin her evine gidip, kapısını çalıp 
"Ben Bülent Turan çayınızı içmeye geldim" diyebilirim. 
Bundan büyük şeref olmaz. Bundan daha büyük keyif 
olmaz. O yüzden gönlümüz rahat. Yok efendim, Bülent 
Turan memur olmuş. Şerefsiz amir olmaktansa, şerefli 
memur olmayı tercih ederim. Amirin de memurun da 
çalışanın da iyi niyetlisi gayretlisi kıymetidir. 

Memur olmak ayıp mı? Bekçi olurum ben bu ülke için, polis 
olurum, jandarma olurum. Bu ayıp değil ki? Ama nasıl 
memurluk ki atamasını Sayın Cumhurbaşkanımız yapıyor" 
dedi.
"Bakın memleketimizin köprüsü, tünelleri, yolları, aynı 
şekilde hastaneleri, okulları, doğal gazın gelmediği yer hiçbir 
şey kalmadı büyük işler yaptık. Bundan daha büyük şeref 
olur mu? Üç buçuk zağar hariç herkes biliyor, millet ne 
yaptığımızı biliyor. Ankara'da bir hemşeriniz var ne derdiniz 
sıkıntınız olursa yanınızdayız. Danışmanım Yılmaz Bey var 
Abdurrahman Kuzu elimizden ne gelirse yaparız.”

Köşe yazıları sayfa 3'de

Keşke Kahrolsun 
Demekle Kahrolsaydı

AK Parti Çanakkale Milletvekili 
Ayhan Gider, bir vakfın açılışında 
dikkat çeken bir konuşmaya 
imzaya attı. Vakıfların, 
kurumsallığa atılan önemli bir adım 
olduğunun altını çizen Gider; 
“kurumsallık çok kıymetli. 
Kurumsallık; gücü olanın, 
gücünden vazgeçmesi demektir. 
Para ve mevkiden vazgeçebilmek, 
insanı güçlü kılar. Gider, “Benim, 
gücü ölçme sistemim şudur; “ne 

kadarından vazgeçebiliyorsun?” “Benim çok param var” 
bana ne? Sen ne kadarından vazgeçebiliyorsun, onu 
söyle” dedi.
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“BELEDİYE BAŞKANLARI SİYASETLE DEĞİL ŞEHRİN 
  SORUNLARINI ÇÖZECEK PROJELERLE İLGİLENMELİ”

Projelerimiz Hazır, Çanakkale'nin Tüm Sorunlarını Çözeceğiz

Başarılı turizmci, iş insanı ve tecrübeli siyasetçi 
Avukat Mehmet Öngen, Çanakkale Belediye 
Başkanlığı yarışında ben de varım diyor. Uzman 
kadrolarla ürettiği projelere adından söz ettiren 
Öngen şehrin adeta kanayan yarası olan 
Çanakkalelilerin en çok şikayet ettiği otopark, 
ulaşım ve çöp sorunlarına dair projelerini 
açıklayarak “bu sorunları çözmek zor değil 
yeter ki ortak akılla sinerjiyle hareket edilsin ve 

belediye kaynakları doğru şekilde yönetilsin” 
diyerek sorunların çok kısa sürede 
aşılabileceğini söylüyor. Öngen, “Eğer göreve 
gelirsek ilk etapta Esenlerden Devlet 
Hastanesine raylı sistem yapacağız. Aynı 
zamanda Cumhuriyet meydanın altına 1.5000, 
Sarıçay düzenleme projemizle 3.000 toplamda 
4.500 otopark yapacağız” diyor.

Ankara'da Bir Hemşeriniz Var
 Ne Derdiniz Sıkıntınız 

Para ve Mevkiden 
Vazgeçebilmek, 
İnsanı Güçlü Kılar 

TRUVA BAKIR, 
ÇANAKKALE'YE 
EKONOMİK 
CANLILIK GETİRECEK 
DEV PROJESİNİ 
AÇIKLADI

“Projenin Toplam Maliyeti 320 Milyon Dolar, Proje, 
Aşamasında 2 Bin Kişiye İstihdam Sağlarken İşletme 
Döneminde Minimum bin 200 İstihdam Sağlayacak”

Muharrem Erkek ekibinin il ve ilçe başkanlıklarını 
kazanması sonrası CHP Kadın ve Gençlik Kolları 
Başkanları istifa etti. 

Erkek Ekibi Geldi, Kadın 
ve Gençlik Kolları Gitti

“Kendimden Eminim ve Yeniden Adayım”
Kepez Belediye Başkanı Birol Arslan; “Kovid 
yaşadık. Döviz arttı. Ekonomik kriz yaşadık. 
Enflasyonun bizi ne kadar etkilediğini 
görüyorsunuz. Deprem, sel, yangın oldu. Tüm 
bunları yaşarken belediyemizin bir personeline 
dahi borcumuz yok. Mütevazi olamayacağım ve 
ben kendimden eminim. Ben bu bölgedeki en 
başarılı belediye başkanlarının başında geliyorum.”

“Hukukçuyum, 5 Yıldır Belediye 
  Meclis Üyesiyim, Tecrübeli Adayım”

Belediye Başkanlığa Adayım 
Çanakkale Belediye Meclis Üyesi ve 
CHP Grup Başkan Vekili Erdal Gezen, 
CHP'den belediye başkan aday adayı 
olduğunu açıkladı. 4
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Olursa Yanınızdayız 
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Başarılı tur�zmc�, �ş �nsanı ve tecrübel� s�yasetç� 
Avukat Mehmet Öngen, Çanakkale Beled�ye 
Başkanlığı yarışında ben de varım d�yor. Uzman 
kadrolarla ürett�ğ� projelere adından söz ett�ren 
Öngen şehr�n adeta kanayan yarası olan 
Çanakkalel�ler�n en çok ş�kayet ett�ğ� otopark, ulaşım 
ve çöp sorunlarına da�r projeler�n� açıklayarak “bu 
sorunları çözmek zor değ�l yeter k� ortak akılla 
s�nerj�yle hareket ed�ls�n ve beled�ye kaynakları 
doğru şek�lde yönet�ls�n” d�yerek sorunların çok 
kısa sürede aşılab�leceğ�n� söylüyor.
Öngen, “Eğer göreve gel�rsek �lk etapta 
Esenlerden Devlet Hastanes�ne raylı s�stem 
yapacağız. Aynı zamanda Cumhur�yet meydanın 
altına 1.5000, Sarıçay düzenleme projem�zle 3.000 
toplamda 4.500 otopark yapacağız” d�yor.
37 yıl önce s�yasete g�ren Öngen CHP Çanakkale 
örgütler�nde b�rçok kademede görev yaptı. Fakat 
Öngen “beled�ye başkanları s�yasetle değ�l şehr�n 
sorunlarını çözecek projelerle �lg�lenmel�” d�yor 
ve k�ş�ler üzer�nden ayrışmalara yol açan 
gruplaşmaların dışında kalmayı terc�h ed�yor. 
Uzman kadrolarla ürett�ğ� projelere adından söz 
ett�ren Öngen bugüne kadar şehr�n adeta kanayan 
yarası olan Çanakkalel�ler�n en çok ş�kayet ett�ğ� 
otopark, ulaşım ve çöp sorunlarına da�r projeler�n� 
açıklayarak “bu sorunları çözmek zor değ�l yeter 
k� ortak akılla s�nerj�yle hareket ed�ls�n ve 
beled�ye kaynakları doğru şek�lde yönet�ls�n” 
d�yerek sorunların çok kısa sürede aşılab�leceğ�n� 
söylüyor.

Vatandaşlarımızın Otomob�ller�yle Trafiğe Çıkma 
İht�yaçlarını Ortadan Kaldırmalıyız
200 b�n nüfuslu Çanakkale'de otopark ve ulaşım 
sorunlarının b�rb�r�yle doğrudan �l�şk�l� olduğuna 
d�kkat çeken Öngen “Şeh�r merkez�nde 76.000 
motos�klet, 70.000 otomob�l, 23.000 kamyonet, 
1.700 m�n�büs, 1.100 de otobüs var toplamda 
171.800 motorlu taşıt trafikte bu gerçekl�ğ� d�kkate 
almadan otopark sorununu çözemezs�n�z Öncel�kle 
özell�kle vatandaşlarımızın otomob�ller�yle trafiğe 
çıkma �ht�yaçlarını ortadan kaldırmalısınız. 

Çanakkale Raylı Sisteme Hazır
Bundan 27 yıl önce Sayın İsma�l Özay'ın beled�ye 
başkanlığı dönem�nde ben de o dönemde 
Cumhur�yet Halk Part�s�nde �l başkan 
yardımcısıydım ve b�r dönemde b�r dönemde 
vekâleten �l başkanlığı yaptım Sayın Özay'la o 
b�rl�kte çalıştık. O dönemde Esenler Mahalles�ndek� 
60 metrel�k yolu, Troya Caddes�ndek� o gen�ş yolu 
yaparken kamulaştırma sürec�nde onca muhalefete 
rağmen Sayın Özay yılmadı ve bu �k� cadden�n 
yollarını çok gen�ş yaptı. 
Bunu yapmasının asıl amacı �lerde oluşacak raylı 
s�stem�n altyapısını hazırlamaktı. Hatta Sayın Özay o 
dönemde b�r çalışmada yaptı firmaları davet ett� keş�f 
yaptılar ve fiz�b�l�te raporu çıkarttılar. Fakat fiz�b�l�te 
sonucu o dönemdek� 70.000 olan nüfusumuz bu 
yatırımı yapmak �ç�n yeterl� değ�ld�. Bugün �se 
nüfusumuz 3 kat arttı artık Çanakkale raylı s�stem 
�ç�n hazır Esenler 'den başlayarak devlet hastanes�ne 
kadar raylı s�stem� götürmek zorundayız. Aks� halde 

vatandaşlarımız otomob�ller�yle trafiğe çıkmak 
zorunda kalacak ve trafik, otopark sorunu her geçen 
gün daha da �ç�nden çıkılamaz b�r hal alacak. 
Esenler, devlet hastanes�n� b�t�rd�kten sonra kademel� 
olarak Dardanos ve Güzelyalı'ya kadar bu hattı 
uzatacağız. 

Yeraltı Otoparklarıyla 
Çanakkale'nin Otopark 
Sorununu Çözeceğiz
Raylı s�stem� yaparken b�r yandan da yen� otoparklar 
yapacağız. Beled�yem�z�n özell�kle merkezde çok 
fazla arsası yok dolayısıyla var olan arsaları daha 
ver�ml� kullanacağız. Şehr�n kalb� ded�ğ�m�z 
Cumhur�yet Meydanın altına 1.500 araçlık b�r 
otopark yaptığımızda bu bölge nefes alır. Tekn�k 
olarak yeraltı otoparklarını yapmak esk�s� kadar zor 
değ�l teknoloj� çok �lerled�. Gözümüzün önünde 
Çanakkale Köprüsü var akan suyunun ortasında 
köprü yapıldı dolayısıyla zem�n yeraltı otoparklarını 
yapamayız d�ye b�r bahanem�z olamaz. 
İlerleyen günlerde açıklayacağımız en büyük 
projeler�m�zden olan Sarıçay Projem�zde de otopark 
çözümümüz var buradak� çözümüzle 3.000 araçlık 
b�r otopark alanı oluşturacağız” d�yor. Proje 
üretmeye devam edeceğ�n� söyleyen Öngen 
part�s�n�n ve vatandaşlarının görev vermes� 
durumunda Çanakkale'n�n çok kısa sürede bambaşka 
b�r çehreye dönüşeceğ�n� özell�kle vurguluyor. 

Projeler�m�z Hazır, Çanakkale'n�n Tüm Sorunlarını Çözeceğ�z

“BELEDİYE BAŞKANLARI SİYASETLE 
DEĞİL ŞEHRİN SORUNLARINI 

ÇÖZECEK PROJELERLE İLGİLENMELİ”
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Kahrolsun İsra�l…. 
Kahrolsun İsra�l…. 
Kahrolsun İsra�l…. 
Kahrolsun İsra�l…. 
Kahrolsun İsra�l…. 
Kahrolsun İsra�l…. 
Kahrolsun İsra�l…. Kahrolsun 

İsra�l…. Kahrolsun İsra�l…. Kahrolsun İsra�l…. 
Kahrolsun İsra�l…. Kahrolsun İsra�l…. Kahrolsun 
İsra�l…. Kahrolsun İsra�l…. Kahrolsun İsra�l….
Yüksek sesle ve eller�m�zde pankartla slogan 
attığımız vak�t daha “etk�l� oluyor” uzun yıllardır 
yapılan bu… “F�l�st�n Davasına” da�r çok etk�l� 
yazılar yazılıyor, ağıtlar yakılıyor, gözyaşları 
dökülüyor. Lak�n İsra�l b�r türlü kahrolmuyor, 
yıkılmıyor. İsra�l'�n kahrolması �ç�n, onları 
kahredecek �şler yapmamız gerek�yor! Dünyanın 
gözler� önünde b�r katl�am yaşanıyor. Masum 
çocuklar, s�v�ller öldürülüyor! Yaşananlar �nsanlık 
suçu… Fakat uluslararası �nsan hakları örgütler� ve 
kurumların ses� çıkmıyor… İsra�l'�n zulmüne da�r 
söyleyecek çok şey var ve söylen�yor. Bunların 
üzer�ne ne söylersem eks�k kalır… 

Meseleyi başka bir boyutuyla 
paylaşmak isterim.
Mahmud Abbas 87 yaşında.   
Yaşı 30'un altında olan F�l�st�nl�ler�n yüzde 70'� 
hayatlarında h�çb�r seç�me katılmadılar. F�l�st�n 
Anayasası, her 4 yılda b�r genel seç�mler�n 
yapılmasını öngörürken İsra�l �şgal� ve ablukası 
gerekçe göster�lerek 2006 yılından bu yana genel 
seç�m yapılmadı. Bu tablo heyecanı yok etm�ş 

durumda. F�l�st�nl� gençler kaybolmuş durumda. 
Kurumlar yok. Seç�mler yok, demokras� yok. 
F�l�st�n kend� �ç�nde paramparça halde; El-Fet�h, 
Hamas, İslam� C�had Örgütü, bağımsızlar. 
Nüfusun yüzde 70'� 30 yaşın altında olmasına 
rağmen yüksek öğret�m almış genç sayısı oldukça 
az. Sorun aslında tam olarak burada başlıyor. Bakın 
Ermen� nüfusuyla, F�l�st�n nüfusu benzer, Ermen� 
lob�s�n�n neler yapab�leceğ�n� görüyoruz. Tamam 
F�l�st�n/Müslüman lob�s�n�n onların k� kadar güçlü 
olmasını beklem�yoruz. Lak�n F�l�st�nl� a�leler 
çocuklarına “Kahrolsun İsra�l” demey�, taş atmayı 
öğrett�kler� kadar keşke b�l�m�n, akadem�n�n ne 
denl� öneml� olduğunu da öğretselerd�. Dünyada 
farklı alanlarda ödüller alan ve muhteşem �şler 
yapan 100 F�l�st�nl�, “F�l�st�n Davasını” 
bambaşka b�r zem�ne taşıyab�l�rd�. 
Meseley� sloganlaştıranların “İsra�l Mallarını 
Boykot Edel�m, İl�şk�ler� Askıya Alalım” zem�n�ne 
taşıması �se popül�zmden başka b�r şey değ�l. 
Müslüman ülkeler b�rer b�rer kınama met�nler� 
yayınlıyorlar. Oysa k� kınama yer�ne ortak b�r 
platform kursalardı, her ülke 1 m�lyar dolarlık katkı 
sağlayarak F�l�st�n'e d�kkat çeken ve �st�hdam 
yaratacak yatırımlar yapsalardı acaba İsra�l 
bombaları atarken �k� defa düşünmez m�yd�? 
Sonuç
Bugün yaşanan dramı değ�şt�recek olan 
F�l�st�nl�ler�n kend�s�d�r. F�l�st�nl�ler �zled�kler� 
s�yasetlerde değ�ş�kl�ğe g�tmel�. Her ne kadar 
uluslararası konjonktür şu anda F�l�st�n leh�ne değ�l 
olmasa da harekete geçmel�ler.

İşgale karşı s�lahlı mücadele �le b�r şey elde 
ed�lmes� çok zor. Dünyayı F�l�st�n meseles�n�n çok 
tehl�kel� olduğuna �kna etmel�y�z. F�l�st�n'�n 
dünyanın en tehl�kel� bölges� olduğunu, her an 
üçüncü dünya savaşına patlak vereceğ� b�r coğrafya 
olab�leceğ�n� dünyaya hatırlatmalıyız. 
İsra�l'de sağcı gruplar güçlen�yor. Tanrı'nın 
Yahud�lerle olduğunu düşünüyorlar ve çok rad�kal 
talepler� var. Böyle düşünenler hükümette ve 
orduda etk�l�ler. Bu nedenle de çok tehl�kel�ler. 
Uluslararası kamuoyuna bu durumun ne kadar 
tehl�kel� olduğunu ne tür b�r küresel kr�ze yol 
açab�leceğ�n� anlatmamız lazım. Bunu anlatırken 
slogan atarak değ�l, tane tane sak�nce anlatmamız 
gerek�yor… 
Türk�ye tam olarak bunu yapıyor, dış pol�t�kada 
geçt�ğ�m�z 10 yılda duygusal davranarak çok c�dd� 
zem�n kaybett�k artık böyle b�r lüksümüz yok. 
Önyargılarımızı, s�yas� tavırlarımızı, 
düşmanlıklarımızı b�r kenara bırakarak başımızı b�r 
kaldıralım. Etrafımıza b�r bakalım. Ne görüyoruz? 
B�r c�nnet�n, cenderen�n �ç�ndey�z... Hem ev�m�z� 
ateşten korumak, hem mahallem�zdek� yangını 
söndürmek zorundayız. Geld�ğ�m�z yer �t�bar�yle, 
artık üzer�ne t�tremem�z gereken, m�llet�n b�rl�ğ� ve 
memleket�n bütünlüğüdür.  Bu hayat� konuda 
herkes sorunlu değ�l de sorumlu davranmalıdır...
Ve son söz: “Her topluluk layık olduğu g�b� 
�dare olunacaktır. B�z, kend� hakkımızdak� 
hükmü değ�şt�rmed�kçe Allah b�z�m 
hakkımızdak� hükmünü değ�şt�rmeyecekt�r.” 
Ra'd Sures�

Keşke Kahrolsun Demekle Kahrolsaydı

Bülent Turan'dan AK Parti Teşkilatlarına Mesaj Var

AK Part� Çanakkale esk� m�lletvek�l�, İç�şler� 
Bakan Yardımcısı Bülent Turan, haftasonu 
Çanakkale'deyd�. B�r d�z� z�yarette bulunduk sonra 
Lapsek� beled�ye başkanı Eyüp Yılmaz'ı z�yaret 
ett�, burada Turan'ı çok sayıda part�l� ve 
vatandaşlar karşıladı. Turan z�yaret sonrası 
özell�kle AK Part� teşk�latlarına d�kkat çeken 
mesajlar verd�. Konuşmasına “Bugün buraya ne 
bakan ne de vek�l olarak geld�m bugün buraya 
Bülent Turan geld�m” d�yerek başlayan Turan'ın 
konuşmasından altını ç�zd�ğ�m bölümler� 
paylaşmak �ster�m

Ben Bülent Turan Çayınızı İçmeye 
Geldim” Diyebilirim
Turan, g�tt� “h�kayes� b�tt� artık memur oldu, 
Çanakkale'ye artık uğramaz” d�yenlere öncel�kle 

cevap verd�. Turan; 
“Çanakkale'n�n her ev�ne 
g�d�p, kapısını çalıp “Ben 
Bülent Turan çayınızı �çmeye 
geld�m” d�yeb�l�r�m. Bundan 
büyük şeref olmaz. Bundan 
daha büyük key�f olmaz. O 
yüzden gönlümüz rahat. Yok 
efend�m, Bülent Turan 
memur olmuş. Şerefs�z am�r 
olmaktansa, şerefl� memur 
olmayı terc�h eder�m. Am�r�n 
de memurun da çalışanın da 
�y� n�yetl�s� gayretl�s� 
kıymet�d�r. Memur olmak 
ayıp mı? Bekç� olurum ben 

bu ülke �ç�n, pol�s olurum, jandarma olurum. Bu 
ayıp değ�l k�?  Ama nasıl memurluk k� atamasını 
Sayın Cumhurbaşkanımız yapıyor” ded�. Bu 
açıklaması “çok sert” olarak yorumlandı fakat 
Turan vek�ll�k yaptığı dönemde de “b�r gözü kör, 
b�r kulağı sağır” s�yasetç�lerden olmayı terc�h 
etmed� ve “Ben�m bagajım yok hakkedene 
hakkett�ğ� cevabı her zaman ver�r�m” ded�.

Keşke Çanakkale'nin Her Dönem Plakası 
Olsa
Konuşmasında bence en öneml� olan bölüm �se 
Çanakkale'ye gelen h�zmetlere değ�nmes�yd�. 
Turan'ın get�rd�ğ� h�zmetlerle �lg�l� hakkını seven, 
sevmeyen, muhalefet eden hemen herkes�n tesl�m 
ett�ğ�n� düşünüyorum. “B�z� tanıyan tanıdı” d�yen 
Turan; “Bakın memleket�m�z�n köprüsü, tüneller�, 

yolları, aynı şek�lde hastaneler�, okulları, doğal 
gazın gelmed�ğ� yer h�çb�r şey kalmadı büyük �şler 
yaptık. Bundan daha büyük şeref olur mu? Üç 
buçuk zağar har�ç herkes b�l�yor, m�llet ne 
yaptığımızı b�l�yor. Ankara'da b�r hemşer�n�z var ne 
derd�n�z sıkıntınız olursa yanınızdayız. 
Danışmanım Yılmaz Bey var Abdurrahman Kuzu 
el�m�zden ne gel�rse yaparız.

Ayhan Gidere de Jülide Hanım da Sahip 
Çıkmak Zorundayız
O kırmızı plaka b�z�m şerefim�zd�, Çanakkale'n�n 
şerefiyd�. En çok o dönemde h�zmet gelmed� m�? 
S�yas� olarak Ankara'da en çok ses�m�z o dönem 
çıkmadı mı? O plakanın rakamı b�le 17 değ�l m�, 
Çanakkale değ�l m�yd�? Keşke Çanakkale'n�n her 
dönem plakası olsa. 
Hep d�yorum ya, el �t�n� parlatır, b�z�mk� aslanına 
kusur bulmaya çalışır. Yapmayın ya. Çanakkalel� 
kend� makamına sah�p çıksın. Vek�l�m�z Ayhan 
Bey de MKYK üyem�z Jül�de Hanım da b�zler 
de heps� bu yolun b�r yolcu değer� sah�p çıkmak 
zorundayız. Teşk�latımızdan çok arkadaşımız 
var görüyorum, Çanakkale'n�n teşk�latları en 
huzurlu teşk�latlardı bunu bozmayın, 
bozmayalım” ded�. 
Turan'ın son söyled�kler�n�n �se oldukça d�kkat 
çek�c�yd�. Bu kısmını yorum yapmadan 
paylaşayım; “Değerl� arkadaşlar, bundan sonra da 
�sted�kler� kadar aleyh�m�zde konuşsunlar, 
saldırsınlar. Bu saatten sonra bu ek�be kış 
gelmez, en fazla dolu yağdırırlar o da beş 
dak�ka sürer. H�ç end�şem�z yok arkadaşlar!” 
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Kepez'de yer alan su sorununa yer 
veren Başkan Arslan, yaptıkları 
çalışmalar hakkında bilgi verdi. Su 
sorununun yalnızca Kepez'in değil, 
ülkenin sorunu olduğunu dile getiren 
Arslan “Göreve geldiğimizde aktif su 
kuyusu 7 adet vardı. Şu anda aktif su 
kuyusu 15 adettir. 3 kuyu hizmet dışıdır. 
Su sorunu sadece Kepez'in değil bütün 
ülkemizin sorunudur. Su sıkıntısı 
yaşandığı için Kepez halkından özür 
diliyorum. Bu sorun ile ilgili gerekli 
kurumlara belediye olarak yazı 
gönderdik. Ama cevap alamadık. 
Ekonomik ve sosyal olarak çok sorunlar 
yaşadık. Tüm bunları yaşarken belediyemizin bir 
personeline dahi borcumuz yok. Mütevazi olamayacağım ve 
ben kendimden eminim. Ben bu bölgedeki en başarılı 
belediye başkanlarının başında geliyorum yine belediye 
başkan adayı olacağını ifade ederek adaylığını açıkladı.

 “YAPTIĞIMIZ İŞLERİ ŞEFFAF BİR ŞEKİLDE 
PAYLAŞTIK”
Kepez Belediye Başkanı Birol Arslan,
“Yaptığımız tüm işleri şeffaf bir şekilde paylaştık. 
Düzenlenen basın toplantıları ile bütçemizle ilgili bilgileri 
kamuoyu ile paylaştım. Halkımızı bilgilendirdik ve halkımıza 
hesap verdik. Ben işime konsantreyim ve işimi yapıyorum. 
Son günlerde seçimin yaklaşması ile ulu orta atılan iftiralar 
ile halkımızın kalbine şüphe düşürülmektedir.

“TOPLAMDA KEPEZ BELEDİYESİ'NİN 131 
MİLYON BORCA BULAŞTIĞI İDDİA EDİLDİ”
Bu açıklama en doğru bilgileri güncel olarak sunmak içindir. 
2 ay önce Kepez Belediyesi için iflas belediyesi dendi ve el 
broşürleri dağıtıldı. Hemşehrilerim beni aradılar. Toplamda 
Kepez Belediyesi'nin 131 Milyon borca bulaştığı iddia edildi. 
Her zaman olduğu gibi halkımıza yalan söylediler.
Borç; 67 Milyon TL
Görevi devraldığımda Kepez Belediyesi'nin borcu 62 Milyon 
881 Bin TL idi. Şu anda ise 67 Milyon 279 Bin TL.
Gelir;230 Milyon TL
2019'da mali gelir 36 Milyon TL idi. Bugün ise 230 Milyon TL.
O günden bu yana ise ödenmiş borç 8 Milyon 774 Bin TL.

“BU TABLOYU TESLİM ALDIĞIMDA 
DEVLETTEN GELEN PAY PERSONEL MAAŞINA 
BİLE YETMİYORDU”
Bu tabloyu teslim aldığımda devletten gelen pay personel 
maaşına bile yetmiyordu. Bankalara kredi taksitleri vardı. 
Çanakkale Kepez esnafından 9 Milyon TL iş yaptırmışlar, 
mal almışlar 2 buçuk yıl geçmiş ve borçları vardı. Bu 
tablonun sorumluluları 3 ay maaş ödeyemez, 6'ıncı ay kaçar 
diyorlardı. 31 Mart'ta halkımızın takdiri ile yeniden burada 
olacağım. Bu cümleleri kurarken, yaptığım işlere ve 
yalandan hoşlanmayan halkıma güveniyorum. Bu kötü 
tabloda, hep beraber gördüğünüz işleri yaptım. O günlerde 
mali hizmetler müdürümüz iyi bilir son dakikalarda elektrik 
faturası ödediğimizi biliyoruz. O günlerde Kepez Belediyesi 
otobüsü yoldan çıkmış ve devrilmek üzereydi. Ben ve 
arkadaşlarım direksiyona geçtik ve aracı otobana soktuk.

“KURUMSAL BİR KEPEZ BELEDİYESİ 
YARATTIK”
Herkesi en verimli noktalarda çalıştırarak kurumsal bir 

Kepez Belediyesi yarattık.
İçme suyu arıtma tesisi, kuyu açma ve 
revize çalışmaları, içme suyu toplama 
deposu, sosyal yardımlar, kültürel 
etkinlikler, kıdem tazminatları, kent 
mobilyaları, yol çalışmaları, halk çocuk 
kültür evi, meydan, hizmet binası, refüj, 
asansör yapıldı. Bu işler ihaleli işlerdir. 4.5 
yılda, 92 Milyon 534 Bin TL değerinde iş 
yapmışız. Güncel fiyatları ise 229 Milyon 
964 Bin TL.

“ELEKTRİK KABLOLARINI 
TOPRAĞIN ALTINA 
İNDİRİYORUZ”

Elektrik kablolarını toprağın altına indiriyoruz. Hamidiye 
Caddesi bir ay sonra asfaltına kavuşuyor. Bu zor şartlarda 
Kepez Belediyesi Kepez'deki ihtiyaç sahiplerine yardımlarda 
bulundu.

“BU BÖLGEDE BÖYLE BİR VİZYON VAR MI? “
Çocuk kütüphanesi kurduk. Çocuk halkevi kurduk. Bu 
bölgede böyle bir vizyon var mı? Kepez'in çocukları 
aydınlanarak büyüyor. Kütüphane şehrin dışında olduğu için 
erkek spor merkezinin olduğu yere halk kütüphanesi 
kurduk. 7 gün çalışıyor ve gece saat 24.00'e kadar çalışacak. 
Normal günlerde de 22.00'ye kadar çalışıyor. Eğitimi ve 
okumayı teşvik ediyoruz. Bu gurur verici bir tablo.
Sahil boyunda kişilere, yandaşlara rant verdik mi?

“BU GÜZEL İŞLERİ YAPARKEN HİÇBİR VARLIK 
SATIŞI YAPMADIK”
2023'de Kepez halkı 4 TL'ye çay içiyor. Bizi rantçılık ile 
suçluyorlar. 2 dönemde 525 imar dosyası… Bir 4.5 yılda bir 
tane yaptık. Yaptığımız plan tadilatını da vatandaştan gelen 
talebi Çevre ve Şehirciliğe sorduk. Yetmedi bakanlığa 
sorduk. Sonrasında meclisimiz onayladı. 4.5 yılda bir yanlış 
işin altına bilerek ş imza atmadım. Görevimi yapmaya 
devam edeceğim. Bu güzel işleri yaparken hiçbir varlık 
satışı yapmadık. Hatta toplama deposu için toprak satın 
aldık. 4.5 yıla bakın ben ve tüm bu dönemlerdeki belediye 
başkanları şanssız.

“MÜTEVAZİ OLAMAYACAĞIM VE BEN 
KENDİMDEN EMİNİM”
Kovid yaşadık. Döviz arttı. Ekonomik kriz yaşadık. 
Enflasyonun bizi ne kadar etkilediğini görüyorsunuz. 
Deprem, sel, yangın oldu. Tüm bunları yaşarken 
belediyemizin bir personeline dahi borcumuz yok. Mütevazi 
olamayacağım ve ben kendimden eminim.
Ben bu bölgedeki en başarılı belediye başkanlarının başında 
geliyorum.

“ARTAN ABONE SAYISI İSE 10.901”
Göreve geldiğimizde abone sayımız 9.530 idi. Aktif su 
kuyusu ise 7 idi.
Şimdi ise su abone sayımız 20.431. Aktif su kuyusu 15. 
Hizmet dışı su kuyusu ise 3 idi. Artan abone sayısı ise 10.901.

“3 ADET AKTİF KUYUMUZ TÜKENDİ”
Korktuğumuz 2023'ün ilkbaharında başımıza gelmeye 
başladı. Kuraklık ile önce tüm kuyularımızın performansları 
düştü. Saniyede 15 veren kuyu 9'a düştü. Arka arkaya, 3 
adet aktif kuyumuz tükendi. Motorları yandı. Ham suyu 
yeterli gelmediği için buradan meclis toplantısında 
halkımıza bunu bildirdik. Artıma tesisimizi randumanlı bir 

şekilde çalıştıramadık. Kuyulardan gelen suyu makine 
çeviriyor ve bunun yüzde 65'i şebekeye veriliyor. Öyle bir 
duruma düştük ki sadece biz değil. Kavaklı'da, Yağcılar'da, 
Ulupınar'da, Taşlıtarla'da su yok. İtfaiyeler ile tankerler ile 
köylere su gönderdik.

“ZAVALLILAR BİROL ARSLAN NİYE KÖTÜ SU 
KULLANDIRIYOR, SUYU ARITMIYOR DİYE 
BİZE HESAP SORMAYA KALKIYORLAR”
Çanakkale'ye en son yağmur ne zaman yağdı? Kimse 
hatırlamıyor. Yağmur yağmaz ise kar yağmaz ise ben 
hallıma arıtılmış suyu nasıl  vereceğim? Zavallılar Birol 
Arslan niye kötü su kullandırıyor, suyu arıtmıyor diye bize 
hesap sormaya kalkıyorlar.

“RANTLARI KİŞİLERE VERİP, AKŞAMLARI 
BEDAVA YİYİP İÇMEYECEĞİM”
Biz 7 kuyuyu 18 kuyuya çıkardık. 3 kuyu hizmet dışı kalınca 
arıtma randumanlı çalışamadı. Ben ister miyim bu hale 
düşmek. Bugüne kadar artıma tesisi kurmamışlar sonra 
benden hesap soruyorlar. Bir tek halkıma hesap veririm. Sizi 
hiç kandırmadım. Size hiç yalan söylemedim. Asla yalan 
söylemeyeceğim. Rantları kişilere verip, akşamları bedava 
yiyip içmeyeceğim.

“MERAK ETMEYİN TÜM SORUNLARI BİR BİR 
ÇÖZEREK YOLUMUZDA YÜRÜYORUZ”
Bir gün çöpleriniz toplanmadı mı? Kepez tarihi boyunca hiç 
bu kadar temiz olmadı. Merak etmeyin tüm sorunları bir bir 
çözerek yolumuzda yürüyoruz.

“KEŞKE BÜTÇEM 1.000 KARDEŞİMİ İŞE 
ALSAM”
Kepez Belediyesi iki kat büyümüşken bizde işçi 
arkadaşlarımızı belediye ailemize kattık. Keşke bütçem 
1.000 kardeşimi işe alsam. İşe alamadıklarımı süreç 
içerisinde işe alacağım. İşçinin ekmeğinde gözü olanlar 
habire yazıyorlar, çiziyorlar. Ben her bir emekçiye sonuna 
kadar kefilim. İşçiyle hiç oynamayın. Siz bir gecede 30 işçiyi 
işten attınız. Vallahi ben çok makbul bir insanım. Kepez'de 
bütün yerel seçimler çok gergin. Akrabalar birbirine küstü. 
Kahveler ayrıldı. Gençler ayrıştı. Halk baskı altında, esnaf  
askı altında. Çalışanlara hakaret edenler… O günlerde birbir 
ile kavgalı olanlar, birbirlerine küfredenler Birol Arslan'ın 
karşısında kol kola girdiler. Düşmanlar kardeş oldu. Kepez'e 
barışı ve özgürlüğü getirdim.

“ATIŞ SERBEST”
Bana sosyal medyadan yazıyorlar çünkü rantları bitti. Bir 
kişi hesap soruyor mu? Eskiden yazabilir miydiniz? Şimdi 
yazıyorlar. Atış serbest.

“ALLAH BİZE ÖYLE BİR KAR VERSİN Kİ 
BELEDİYE YOLLARI AÇAMADIN HALK BİZİ 
TAŞLASIN DİYORUM”
Su konusundaki çaresiz durumumu sizlerle paylaştım. Allah 
bize öyle bir kar versin ki belediye yolları açamadın halk bizi 
taşlasın diyorum. Yer altı çok boş. Bittik. Çanakkale 
Belediyesi suyunu Atikhisar Barajı'ndan alıyor ama barajda 
artık bitti.

“ARITMA TESİSİNDEN KEPEZ'E YENİ BİR 
İSALİYE HAT ÇEKMEK LAZIM VE BEDELİ 100 
MİLYON TL”
Biz ilk günden itibaren Çanakkale Belediyesi ile 
görüşmelerimizi gerçekleştirdik. Ülgür Bey sağolsun her 
zaman Kepez'in yanında. Bize suyu vermek istedi. Kepez'in 
suyunu aynı hattan taşıyamayız. Arıtma tesisinden Kepez'e 
yeni bir isaliye hat çekmek lazım ve bedeli 100 Milyon TL. 
DSİ ile görüştük. DSİ Kepez hiç su talebinde bulunmadığı için 
su tahsisi yapmamışlar. Siz bugüne kadar bizden böyle 
talepte bulunmadınız ve su veremeyiz dediler. 2021, 2022, 
2023'de Çanakkale Valiliğine, DSİ'ye hatta genel müdürlüğe 
resmi yazılarımız var. Bize kimseden bir yardım yok.

“YÜZÜMÜZE BAKAN YOK”
Kepez'de 24 saatte 80 bin kişi yaşıyor. Ama biz bir ham su 
ihtiyacımızı talep ediyoruz. Yüzümüze bakan yok” 
ifadelerini kullandı.

“Kendimden Eminim ve Yeniden Adayım”
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Belediye Başkanlığa Adayım Çanakkale Belediye Meclis 
Üyesi ve CHP Grup Başkan Vekili Erdal Gezen, CHP'den 
belediye başkan aday adayı olduğunu açıkladı. Erdal Gezen, 
yaklaşık beş yıllık süreçte belediye meclis üyeliği ve CHP 
Grup Başkan Vekilliği görevlerini en iyi şekilde yerine 
getirmeye çalıştığını vurgulayarak, partisinin sosyal 
demokrat ilkelerine bağlılığını ve Cumhuriyet Halk 

Partisi'ne duyduğu güveni dile getirdi. 
Ayrıca, avukat ve hukukçu olmasının 
yararlarını öne çıkaran Gezen, bu süreçte 
edindiği bilgi ve tecrübeyi vurguladı.
Çanakkale Belediye Meclis Üyesi ve CHP 
Grup Başkan Vekili Erdal Gezen, CHP'den 
Çanakkale Belediye Başkan aday adaylığını 
resmi olarak açıkladı. Gezen'in başvurusu 
sırasında Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür 
Gökhan ve Kepez Belediye Başkanı Birol 
Arslan da destek verdi. Gezen, CHP Merkez 
İlçe Başkanlığı'nda yaptığı açıklamada, 
Cumhuriyet Halk Partisi ailesi olarak bir 
araya gelerek, partinin olağan kurultayını 
gerçekleştireceklerini belirtti. Gezen, kurultayın 
başarısının CHP'nin yerel seçimlerde başarılı olmasına 
katkı sağlayacağına inandığını ifade etti.
Erdal Gezen, yaklaşık beş yıllık süreçte belediye meclis 
üyeliği ve CHP Grup Başkan Vekilliği görevlerini en iyi 
şekilde yerine getirmeye çalıştığını vurgulayarak, 
partisinin sosyal demokrat ilkelerine bağlılığını ve 
Cumhuriyet Halk Partisi'ne duyduğu güveni dile getirdi. 
Ayrıca, avukat ve hukukçu olmasının yararlarını öne 

çıkaran Gezen, bu süreçte edindiği bilgi ve 
tecrübeyi vurguladı.
Gezen, Çanakkale'nin yaşanabilir bir kent 
olduğunu belirterek, sosyal demokrat 
belediyecilik ilkelerine bağlı kalarak, 
çocuklar, gençler, kadınlar, engelliler, 
emekliler ve yaşlılar gibi her kesimin 
önceliği olacağını ifade etti. Yönetim 
anlayışlarında katılımcılık, saydamlık, 
hesap verebilirlik, bütçe denkliği ve 
bilimsel yaklaşımlara vurgu yaparak, 
projelerini üniversiteler ve sivil toplum 
kuruluşlarıyla işbirliği içinde 

geliştireceklerini söyledi.
Gezen, aday adaylığını açıklarken, Çanakkale halkının 
beklentilerini ön planda tutacaklarını ve projelerini ortak 
aklın bir ürünü olarak sunacaklarını belirtti. Kentin turizm, 
sanat ve kültür alanlarındaki gelişimine destek 
olacaklarını, halkın beklentilerini ivedi bir şekilde 
gidermeye yönelik çalışmalar yapacaklarını ifade etti. 
Ayrıca, Çanakkale'nin deprem ve iklim krizi gibi doğal 
afetlere karşı hazırlıklı bir kent olması için alınacak 
önlemleri güçlendireceklerini vurguladı.

CHP'li Erdal Gezen, Tecrübeli Adayım

Kendi Adaylarımızla Seçime Katılacağız
DEVA Partisi Çanakkale İl Başkanı Av. Kemal Kavut, 30 
Mart'ta yapılacak olan yerel seçimlere 6 ay kala, partisinin 
seçimlere kendi adı, logosu ve adayları ile katılma kararı 
aldıklarını açıkladı. 
Çanakkale'de 12 ilçe ve 11 beldede toplam 23 belediyede, 
partilerine uygun, liyakat sahibi, halka hizmeti ön planda 
tutan adaylarla seçime gireceklerini belirten Kavut, aday 
belirleme çalışmalarının başladığını ifade etti. Kavut, bu 
kararın Çanakkale'ye hayırlı olmasını umut ettiklerini ve 
30 Mart seçimlerini bir demokrasi şölenine 

dönüştüreceklerini vurguladı. Partisinin demokrasi, adalet, 
özgürlük, ve liyakat gibi kavramları öncelik olarak 
benimseyen adaylarla halkın teveccühünü 
kazanacaklarına inandıklarını söyleyen Kavut, DEVA 
Partisi'nin milletin önceliklerine uygun olarak hizmet 
verecek bir iktidar olacağına inanıyoruz dedi. Ayrıca, kötü 
günler geçiriyor olsak da umutsuzluk olmadığını ve DEVA 
Partisi'nin iktidarında güzel günlerin yakın olduğunu 
vurguladı.

Erkek Ekibi Geldi, Kadın ve Gençlik Kolları Gitti
Muharrem Erkek ekibinin il ve ilçe başkanlıklarını 
kazanması sonrası CHP Kadın ve Gençlik Kolları Başkanları 
istifa etti. 
Gençlik Kolları Başkanı Güzel istifasında ilişkin açıklamayı 
sosyal medya hesaplarından şu ifadeleri kullanarak yaptı; 
“Çanakkale 38. Olağan il kongre süreci sonrasında 
örgütümüzün eşgüdümlü bir şekilde çalışabilmesi adına 
yeni il Başkanımız Levent Gürbüz ve yönetiminin yeni 

atanacak bir gençlik kolları il başkanı ile çalışmasının  daha 
verimli olacağını düşünüyorum” diyerek duyurdu. 
Kadın Kolları Başkanı Sibel Erol ise tüm yönetimiyle birlikte 
istifa ederek; “Görev süremizi aştığımız şu günlerde, daha 
fazla kadının siyasette sesi ve sözü yükselsin ve daha fazla 
kadın arkadaşımız katılım göstersin diye İl Kadın Kolları 
Yönetim Kurulu olarak istifa etmeyi uygun gördük” diyerek 
görevden çekildi.

Para ve Mevkiden Vazgeçebilmek, İnsanı Güçlü Kılar 
AK Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan 
Gider, bir vakfın açılışında dikkat çeken bir 
konuşmaya imzaya attı. Vakıfların, 
kurumsallığa atılan önemli bir adım 
olduğunun altını çizen Gider; “kurumsallık 
çok kıymetli. Kurumsallık; gücü olanın, 
gücünden vazgeçmesi demektir. Para ve 
mevkiden vazgeçebilmek, insanı güçlü 
kılar. Gider, “Benim, gücü ölçme sistemim 
şudur; “ne kadarından vazgeçebiliyorsun?” 
“Benim çok param var” bana ne? Sen ne 
kadarından vazgeçebiliyorsun, onu söyle” 
dedi.
Vazgeçebilmenin önemli bir eşik olduğuna 
değinen Ayhan Gider, Mustafa Kemal 
Atatürk ve arkadaşlarının hayatlarından 
vazgeçebilmenin önemine değindi.

 Kurumsallık; Gücü Olanın, Gücünden 
Vazgeçmesi Demektir
Önceki gün Biga'da gerçekleşen vakıf açılışında 
konuşan AK Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider, 

vakıf kültürünün geçmişten bu yana 
Türk Kültürünün bir parçası olduğunu 
ifade etti. Vakıfların, kurumsallığı da 
sağladığını belirten Gider, “Çünkü vakıf 
kültürü, tarih boyunca bizi biz yapan ve 
ayakta tutan değerlerimizden biri. 
Osmanlı'ya baktığınız zaman, 
hizmetçinin evde kırdığı tabağın 
parasını ödeyen vakıf var. Göçmen 
kuşların tedavisi için kurulmuş vakıf 
var, Gurabba-ı Vakvaka diye leylekler 
için kurulmuş bir vakıf bile var. Bunun 
sebebi şu; şirket de olsanız, kişi de 
olsanız, kurumsallaştıramadığınız 
hiçbir şey ayakta duramıyor. Bu 
anlamda kurumsallık çok kıymetli. 
Kurumsallık; gücü olanın, gücünden 

vazgeçmesi demektir. Vakıf da, bunun artık pik yaptığı 
nokta. Yani ben iyiliği de hayrı da, kendi adıma 
yapmayacağım ve buna da tek başıma karar 
vermeyeceğim diyebilmektir. Yurt dışında bizleri 
eleştirirken hep şunu söylüyorlar; siz iyisiniz, hoşsunuz 

da kurumsallaşamıyorsunuz. Dolayısı ile bu 
kurumsallık çok takdire şayan bir davranış” dedi.

“Benim Çok Param Var” Bana Ne, Sen Ne 
Kadarından Vazgeçebiliyorsun, Onu Söyle!
Konuşmasında, Atatürk ve silah arkadaşlarının da 
canından vazgeçebilmesi sayesinde Türkiye'nin bir 
vatan olarak korunabildiğine dikkat çeken Gider, 
“Benim, gücü ölçme sistemim şudur; “ne kadarından 
vazgeçebiliyorsun?”. 'Benim çok param var' bana ne? 
Sen ne kadarından vazgeçebiliyorsun, onu söyle. 
Vakıflar da, dernekler de, hayırlar da, vazgeçebildiğin 
bir parayı koyduğun yerler. Diyorsun ki; bu artık benim 
değil, ben bundan vazgeçiyorum. İnsanın da, kurumun 
da, ailenin de gücüne güç katan budur. 
Vazgeçebilmektir. Bugün rahmetle andığımız, başta 
Mustafa Kemal Atatürk olmak üzere tüm şehit ve 
gazilerimiz, canından vazgeçemeselerdi, bunu ortaya 
koyamasalardı, sokakta gezen hiçbir adamdan farkları 
olmazdı. İnşallah tarihimizde olduğu gibi, bu vakıf da 
diğer ailelere ve şirketlere örnek olacaktır diye 
düşünüyorum” ifadelerini kullandı.



Çanakkale Belediyesi, yapımı devam eden Cumhuriyet 
Meydanı'nın Türkiye Cumhuriyeti'nin 100. Yılına 
yetiştirilmemesi nedeniyle gelen eleştirilere cevap verdi.
“Bazı yayınlarda Cumhuriyet Meydanında yürütülen 
düzenleme çalışmalarının, Cumhuriyetin 100. Yılına 
yetiştirilemediğine ilişkin çıkan haberler doğrultusunda, 
açıklama yapılması gereği doğmuştur.” Sözleri ile başlayan 
açıklamalarda şu sözlere yer verildi; “Belediyemiz tarafından 
“Cumhuriyet Meydanı ve Yakın Çevresi Düzenleme Projesi”nin 
çalışmalarına 2021 yılında başlanmıştır. Çanakkale Kültür 
Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu'nun 30.03.2021 tarih 6806 
sayılı kararı ile onaylanan projenin 20.09.2021 ve 08.12.2021 
tarihlerinde yapım ihaleleri yapılmış ancak, ihalelere katılım 
olmaması ve uygun teklif yapılmaması nedeniyle yapım 
sürecine başlanamamıştır.
Süreç içerisinde meydanın bitişiğinde bulunan okul binasına 
(Eski Fen Lisesi) ilave olarak yapılmış yurt binasının yıkılması 
sebebiyle, Çanakkale Kültür Varlıklarını Koruma Bölge 
Kurulu'nca bu alanın da mevcut meydan alanına dahil edilerek 
projenin revize edilmesi kararlaştırılmıştır.
Proje alanı, yıkılan yurt alanı da dahil edilerek yeniden 
tasarlanmış, Çanakkale Kültür Varlıklarını Koruma Bölge 
Kurulu'nun 24.10.2022 tarih 8294 sayılı kararı ile onaylanmıştır. 
Revize edilen mimari avan projeye istinaden 1. Etap tören alanı 
yapım ihaleleri 21.02.2023, 06.04.2023 ve 05.06.2023 
tarihlerinde yapılmış, ancak, ihalelere katılım olmaması ve 
uygun teklif yapılmaması nedeniyle yapım sürecine 
başlanamamıştır. Yapım ihalesine 4. Kez çıkılmış ve ihale 
21.07.2023 tarihinde gerçekleştirilmiş olup, yapım çalışmaları 15 

Ağustos 2023 tarihi itibariyle başlamıştır ve yapım süreci 
devam etmektedir.

İki Yılda Başlama Noktasına Ancak 
Gelinmiştir
Cumhuriyet Meydanı ve Yakın Çevresi Düzenleme Projesi ile 
alakalı olarak gerek proje onayları süreci gerek ülkemizin içinde 
bulunduğu ekonomik koşullar sebebiyle yükleniciler tarafından 
geçerli teklif alınamamış olmasıyla, yaklaşık iki yıllık bir süreç 
sonunda çalışmaların başlama noktasına ancak gelinmiştir.
Projenin başlangıcında, Belediye Başkanı Sayın Ülgür Gökhan'ın 
da kamuoyunu bilgilendirme amacıyla yapmış olduğu 
açıklamalarda projenin başlangıç tarihinden itibaren yaklaşık 
dört ay içerisinde tamamlanacağı kaydedilmiştir.
Çanakkale Belediyesinin belgelerle ispatlı gayretleri sonucunda, 

kısa sürede tamamlanacak olan üst yapı çalışmaları ile 
kentimizin tarihi Cumhuriyet Meydanı, Cumhuriyetimizin 100. 
Yılında yeni görünümüne kavuşacaktır. Kamuoyunun bilgisine 
sunarız.”

Ne Olmuştu?
AK Parti İl Başkan Yardımcısı Ertuğrul Aydın, Çanakkale 
Cumhuriyet Meydanı'ndaki düzenlemeleri eleştirerek yerel 
yönetimi sorguladı. Cumhuriyet Meydanı'nın 29 Ekim 
Cumhuriyet Bayramı'nın 100. yılında tam anlamıyla hazır 
olmamasını, birçok Çanakkaleli için hayal kırıklığı olarak 
değerlendirdi. Aydın, meydanın çevre düzenlemesi ve peyzaj 
işlerinin tamamlanmamış olmasının, 10 Kasım Atatürk'ü Anma 
Etkinlikleri için meydanın hazır olup olmayacağı konusunu 
gündeme getirdi. Eski yurt binasının yıkılmasıyla artan 
kullanım alanının, tam anlamıyla değerlendirilememesini 
büyük bir eksiklik olarak nitelendirdi. Aydın, Atatürk'ün 
ilkelerine vurgu yaparak, Çanakkaleliler'in beklentilerinin 
karşılanması gerektiğini belirtti.
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Truva Bakır, Halilağa Bakır Madeni ile 
Çanakkale ekonomisine katkı sağlamaya 
hazırlanıyor. Yıllık 6 milyon ton cevher 
üretimi hedefleyen yeni yatırım, 
Türkiye'nin bakır ithalatını azaltmada 
önemli bir rol oynamayı amaçlıyor. Truva 
Bakır İşletme Müdürü Ünsal Arkadaş, 
projenin detaylarını paylaşarak, bölge 
halkına istihdam kaynağı olacaklarını 
vurguladı.
Arkadaş, projelerini vatandaşlarla 
paylaşmayı ve sürekli iletişim kurmayı 
hedeflediklerini belirtti. Madencilikle ilgili 
oluşan bazı olumsuz algıları önlemeyi 
amaçlayarak, doğru bilgileri paylaşmanın 

önemine değindi. Türkiye'de madencilik sektörünün geliştiğini ve 
dünya çapında projeler yürütüldüğünü ifade etti. Firma, sadece 
Türkiye'de değil, Kırgızistan, Kazakistan, Azerbaycan, Romanya gibi 
ülkelerde de bakır madeni projeleri yürütmektedir.

90 Bin Ton, Değeri İse 2,5 Milyar Dolar Civarında
Halilağa Bakır Projesi'nin hedeflediği maden miktarı yaklaşık 90 bin 
ton, değeri ise 2,5 milyar dolar civarında. Proje, aşamasında 2 bin kişiye 
istihdam sağlarken işletme döneminde minimum bin 200 kişilik bir 
istihdam öngörüyor. Arkadaş, yerel işgücünü artırmaya 
odaklandıklarını ve personelin eğitimlendirilmesi sürecini 
hızlandırmak istediklerini belirtti.

Projede 300 Bin Ağaç Dikerek Doğaya Destek
Maden şirketlerine yöneltilen su kaynağı sorularına da cevap veren 
Arkadaş, Kocabaş çayından su nakletmek üzere regülatör yardımıyla 
su temin edeceklerini açıkladı. Devlet Su İşleri Müdürlüğü ile işbirliği 
yaparak yeraltı sularını koruma stratejisi izleyeceklerini ve 3 milyon 
metreküp kapasiteli iki gölet projesiyle sulama alanlarını artırarak 
bölgeye fayda sağlayacaklarını belirtti. Bu suyun tarım sezonunun 
dışında kullanılacağını vurgulayarak, yeraltı su kaynaklarını 
koruyacaklarını ifade etti. Projenin toplam maliyetinin 320 milyon 
dolar olduğunu söyleyen Arkadaş, çevresel etkiler konusunda 
duyarlılıkla inşa edileceklerini ve rehabilitasyon çalışmalarıyla 
ekonomik ve çevresel fayda sağlayacaklarını belirtti. Projede 300 bin 
ağaç dikerek doğaya destek olacaklarını ifade etti.

Belediyeden Cumhuriyet Meydanı Eleştirilerine Cevap
İHALEYE AÇTIK HİÇBİR FİRMA GİRMEDİ!

Protesto Yapmaları İçin Yolları Açtı
“KİMSE ÖĞRENCİLERE DOKUNMASIN”

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversite 
(ÇOMÜ) öğrencileri, kalabalık 
kortejler halinde gece yarısı İskele 
Meydanı'na yürüyerek KYK 
yurtlarında yaşanan ölümleri 
protesto etti. Öğrenciler, İstiklal 
Marşı'nı okumalarının ardından 
İskele Meydanı'ndan yürüyerek 
yurtlarına doğru hareket etti. 
Çanakkale Emniyet Müdürü Selim 
Arıcı, tüm öğrencilerin yurtlarına gitmelerine polislerin 
yardımcı olması emrini verdi ve yurt müdürlükleri ile de 
iletişime geçerek yurt girişinde sorun çıkmamasını sağladı. 
Bazı öğrencilerin de polis araçları ile yurtlarına götürüldüğü 
görüldü.
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversite (ÇOMÜ) öğrencileri, 
kalabalık kortejler halinde gece yarısı İskele Meydanı'na 
yürüyerek KYK yurtlarında yaşanan ölümleri protesto etti. 
İskelede toplanan öğrenciler, yurtlarda yaşadıkları 
sıkıntıları dile getirirken polis ekiplerinin tavrı ise takdir 
topladı. Eyleme müdahale etmeyen emniyet, öğrencileri 
yurtlarına sağ salim teslim etti.
Türkiye'nin çeşitli yerlerinde öğrenci yurtlarında yaşanan 
art arda ölümlerin ardından, Çanakkale'de bulunan Safiye 
Hüseyin Elbi KYK yurdu, Onsekiz Mart Kız Öğrenci Yurdu, 
Adile Sultan Erkek Öğrenci Yurdu, Nusrat Erkek Öğrenci 
Yurdu ve Kerime Sultan Erkek Öğrenci Yurdu öğrencileri 
kendi kaldıkları yurtlarda gerçekleştirdikleri protestoların 
ardından kortejler halinde İskele Meydanı'na yürüdü.
Yol boyu sloganlar atan öğrenciler, Çanakkale'yi ayağa 

kaldırdı. Öğrenciler, “Katil KYK”, “Katil yönetim gelecek, 
hesap verecek”, “Terörist değiliz öğrenciyiz biz”,” Susma 
sustukça sıra sana gelecek”,  ve çeşitli sloganlar ile İskele 
Meydanı'ndaki manolya ağacının altında toplanan 
öğrenciler gece 300'e kadar alanda bulundular. Protestolara 
vatandaşlar da katılım gösterdi.

Gerginlik Yatıştırıldı
Öte yandan, alanda megafon ile açıklama yapan gruba 
öğrencilerin tepki göstermelerinin ardından ortam kısa 
süreli gerildi. Megafonla alanda yer alan sol siyasi parti 
mensuplarıysa alandan uzaklaştırıldı.

Öğrenciler Yurtlarına Teslim Edildi
Öğrenciler, İstiklal Marşı'nı okumalarının ardından İskele 
Meydanı'ndan yürüyerek yurtlarına doğru hareket etti. 
Öğrencilerin eylemlerine müdahale etmeyen emniyet, 
daha sonra öğrencileri yurtlarına kadar eşlik etti. Alınan 
bilgiye göre; Çanakkale Emniyet Müdürü Selim Arıcı, tüm 
öğrencilerin yurtlarına gitmelerine polislerin yardımcı 
olması emrini verdi ve yurt müdürlükleri ile de iletişime 
geçerek yurt girişinde sorun çıkmamasını sağladı. Bazı 
öğrencilerin de polis araçları ile yurtlarına götürüldüğü 
görüldü.

Gelibolu Yeni Feribot İskelesi Tamamlandı
Gelibolu ilçesinde, GESTAŞ'ın kullandığı Gelibolu Yeni 
Feribot İskelesi tamamlandı. İskele, 4 rampa ile hizmet 
veriyor.
1915 Çanakkale Köprüsü'nün yapılması ile beraber 
Çanakkale boğazındaki feribot iskelelerinin yükü de 
hafifledi. Buna rağmen Gelibolu ilçesinde yeni feribot yapımı 
için uzun süre önce çalışma başlatıldı. Gelibolu'da, 40 bin 
metrekarelik bir alanda 4 rampa ile donatılmış olan Gelibolu 
Yeni Feribot Terminali'nin saha ve alt yapısı tamamlanarak, 
kullanıma hazır hale getirildi. İl Genel Meclis Başkanı Nejat 
Önder ve İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Celil Sezgin,yeni 
terminal alanında inceleme gezisi gerçekleştirdi. Kullanıma 
hazır olan Gelibolu Yeni Feribot Terminal alanında İl Genel 

Meclis Başkanı Nejat Önder ve İl Özel İdaresi Genel Sekreteri 
Celil Sezgin'in yanı sıra Gelibolu Kaymakamı Bekir Abacı, 
AK Parti Gelibolu İlçe Başkanı Necati Tarıman ve İl Genel 
Meclis Üyesi Serhad Sürücü incelemelerde bulundu. 
İnceleme sırasında, terminalin kapasitesi, işlevselliği ve 
gelecekteki kullanım planları hakkında bilgiler aldılar.
Gelibolu Yeni Feribot Terminali'nin tamamlanması, 
Gelibolu'nun deniz yolculuklarına modern ve etkili bir 
hizmet sunma kapasitesini artıracak. Aynı anda birden 
fazla geminin rampalara yanaşabilmesi, Gelibolu-Lapseki 
hattındaki deniz ulaşımını hızlandıracak. Terminal, sosyal 
tesisleri, yolcu salonları ve gişeleri ile vatandaşlara konforlu 
bir ulaşım deneyimi sunacak.

Truva Bakır, Çanakkale'ye Ekonomik 
Canlılık Getirecek Dev Projesini Açıkladı
PROJENİN TOPLAM MALİYETi 
320 MİLYON DOLAR
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Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. R. 
Cüneyt Erenoğlu ile Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Dinçay 
Köksal, Aselsan Konya tesislerine ziyarette bulundu. 
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi ile Aselsan Konya 
arasında savunma sanayi alanında ortak çalışma 
konusunda fikir birliğine varıldı.
Aselsan Konya Genel Müdürü Bülent Işık'ın makamında 
gerçekleşen görüşmede, iki kurum arasında eğitim-

öğretim, araştırma-geliştirme ve toplumsal katkı 
alanlarında iş birliği yapılmasına karar verildi. Görüşme 
kapsamında, Aselsan'ın uzman kadrosunun Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesinde yürütülmekte olan eğitim 
faaliyetlerine katılımı sağlanarak, öğrencilerin savunma 
sanayi alanındaki bilgi ve becerilerinin geliştirilmesi 
hedeflendi.  Ayrıca, iki kurum arasında ortak araştırma 
projeleri yürütülmesi, savunma sanayi alanındaki yenilikçi 
çözümlerin geliştirilmesi ve toplumda savunma sanayi 
bilincinin geliştirilmesi için ortak etkinlikler düzenlenmesi 
planlandı.
ÇOMÜ Rektörü Prof. Dr. R. Cüneyt Erenoğlu, Aselsan'ın 
Türkiye'nin savunma sanayi alanındaki en önemli 
kuruluşlarından biri olduğunu dile getirerek, "Üniversitemiz 
ile Aselsan arasında yapılacak ortak çalışmalar, ülkemizin 
savunma sanayi alanındaki gelişimine önemli katkılar 
sağlayacaktır" dedi.
Aselsan Konya Genel Müdürü Bülent Işık ise, Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesi ile iş birliği yapmaktan mutluluk 
duyduklarını belirterek, "Üniversitelerimizin bilgi ve 
birikiminden yararlanarak, savunma sanayi alanındaki 
yenilikçi çözümlerin geliştirilmesine katkıda bulunmak 
istiyoruz" diye konuştu.

Ülkemizde Eylül ayında 
genel ticaret sistemine 
göre ihracat %0,5, 
ithalat %14,6 azaldı.
Çanakkale'de Eylül 
ayında bir önceki yılın 
aynı ayına göre ihracat 

%20,5 azalarak 16,4 milyon dolar, ithalat %39,6 
azalarak 8,6 milyon dolar olarak gerçekleşti. 
Balıkesir'de Eylül ayında bir önceki yılın aynı ayına 
göre ihracat %16,3 artarak 87,8 milyon dolar, ithalat 
%45,8 azalarak 38,5 milyon dolar olarak gerçekleşti.

Eylül ayında genel ticaret sistemine 
göre ihracat %0,5, ithalat %14,6 
azaldı
Türkiye İstatistik Kurumu ile Ticaret Bakanlığı iş 
birliğiyle genel ticaret sistemi kapsamında üretilen 
geçici dış ticaret verilerine göre; ihracat 2023 yılı Eylül 
ayında, bir önceki yılın aynı ayına göre %0,5 azalarak 

22 milyar 490 milyon dolar, ithalat %14,6 azalarak 27 
milyar 501 milyon dolar olarak 
gerçekleşti.
Ocak-Eylül döneminde ihracat %0,5 azalırken, ithalat 
%1,2 arttı
Genel ticaret sistemine göre ihracat 2023 yılı Ocak-
Eylül döneminde bir önceki yılın aynı dönemine göre 
%0,5 azalarak 187 milyar 204 milyon dolar, ithalat %1,2 
artarak 274 milyar 432 milyon dolar olarak gerçekleşti.

Çanakkale Boğaz ve Adalar Hattı deniz ulaşımı 
gerçekleştiren Gestaş, tüm saha çalışanlarına yönelik 
'Müşteri İlişkileri' temalı eğitimlerinin ilkini  gerçekleştirdi.
Şirket aidiyet duygusunun öneminin ve mutlak müşteri 
memnuniyeti önceliklerinin anlatıldığı eğitimlerde 
'Değerlerimiz, Müşteri İlişkileri, İletişim, Stres ve Öfke 
Kontrolü' konu başlıkları işlendi.
Eğitimin startını veren ve ilk oturumunu bizzat kendisi 
gerçekleştiren Gestaş Deniz Ulaşım Genel Müdürü Hasan 
İlhan Yürükçü, Çanakkale halkına en iyi hizmeti 
verebilmek için markalaşmış müşteri memnuniyetine 
önem verdiğini belirtti.

“Amacımız Gestaş'ı daha ileriye taşımak. Tüm 
personellerimiz ile canla başla çalışıp, müşteri memnuniyet 
odaklı hizmeti her alanda benimsemek” cümleleri ile 
eğitimin amacına vurgu yapan Gestaş Genel Müdürü, 
eğitimlerin sürekli devam edeceğini, mutlu müşteri 
anlayışının tüm personeller tarafından benimsenip 
uygulanacağını belirtti.
Dört farklı grupta tüm personellerin katılımıyla 
gerçekleştirilmesi planlanan eğitimler, Çanakkale ve 
Lapseki İskeleleri'nde bağlı gemilerde yapılmaya devam 
edecek.

ÇOMÜ, Aselsan İle İşbirliği Yaptı

“Mutlu Müşteri Anlayışını Benimsiyoruz”

Dardanos'ta Tarım Makineleri Araştırma, 
Uygulama ve Test Merkezi Kuruluyor
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) 
Tarım Makineleri ve Teknolojileri 
Mühendisliği Bölümü tarafından Dardanos 
Yerleşkesi'nde, Tarım ve Orman Bakanlığı'nın 
onayı ile Tarım Makineleri Araştırma, 
Uygulama ve Test Merkezi açılıyor.
Yakın zamanda Çanakkalelilerin hizmetine 
açılacak olan Tarım Makineleri Araştırma, 
Uygulama ve Test Merkezi ile  üniversite - 
kent iş birliği anlamında yeni bir adım atılmış 
olacak.
Rektör Erenoğlu saha ziyaretinin ardından yaptığı 
açıklamada merkezle ilgili bilgi verdi ve şunları ifade etti; 
“Tarım ve Orman Bakanlığı'nın onayı ile tarım 
makinelerinin zirai kredili satışına esas teşkil eden 
deneyleri yapma ve deney raporu düzenleme yetkisi aldık. 
Bakanlık tarafından sevki yapılan mekanik, hidrolik ve 
elektronik donanımlara sahip makineler; hem atölye hem 
de arazi koşullarında test ediliyor. Yapımı devam eden bu 
yeni bina ve üzerinde bulunduğu arazi imkânlarının, söz 
konusu faaliyetlerin daha etkin ve artırılarak 
uygulanmasını sağlayacağı kanaatindeyiz. Yürütülen 
testler, çok sayıda makine üreticisi ile etkileşimi artırırken 

ve üniversite-sanayi iş birliklerinin artmasına 
da hizmet ediyor. Bu sayede Bölüm tarafından 
çok sayıda proje üretiliyor ve patent başvuruları 
yapılıyor. Tarım makineleri ve Teknolojileri 
Mühendisliği Bölümü; lisans, lisansüstü 
programlarını aktif olarak sürdürmekte ve 
önemli araştırmalar yürütüyor. Öğrenci 
uygulamaları ve araştırmaları için makine ve 
laboratuvar alt yapısının güçlendirilmesine 
hizmet edecek olan bu bina aynı zamanda, Ziraat 

Fakültesi'nin araştırmalarında ve uygulamalarında 
kullanılacak bir makine parkı konumunda da olacaktır. 
Sözü edilen faaliyetler, Tarım Makineleri Teknolojileri 
Mühendisliği Bölümü tarafından altyapı eksiklerine rağmen 
kısıtlı da olsa yürütülmekteydi. Tamamlanacak olan bu 
saha ile çalışmalar daha yetkin bir halde tamamlanacak. Bu 
kapalı alan ve arazi, daha nitelikli mezunlar verilmesinin 
yanı sıra, daha etkin araştırmalar, yeni iş birlikleri, daha 
çeşitli makine test olanakları için fırsat niteliği taşıyor” dedi.
Tarım Makineleri Araştırma Uygulama ve Test Merkezi; 240 
m² oturum alanlı, 150 m² ana depo alanlı, 2 adet deposunun 
yanı sıra bay ve bayan giyinme ile duşu bulunan bir bina 
olacak.

Çanakkale'de ihracat 
ve ithalat azaldı

Çanakkale'den 2 Firma İSO 
İkinci 500 Listesinde
İstanbul Sanayi Odası (İSO) tarafından açıklanan 
"Türkiye'nin İkinci 500 Büyük Sanayi Kuruluşu 
Araştırması" 2022 sonuçları, Çanakkale'nin gurur 
kaynağı oldu.
İstanbul Sanayi Odası (İSO) tarafından açıklanan 
"Türkiye'nin İkinci 500 Büyük Sanayi Kuruluşu 
Araştırması" 2022 sonuçları, Çanakkale'nin gurur 
kaynağı oldu.
İSO İkinci 500 sıralamasında, Çanakkale'den 2 firma 
önemli başarılar elde etti Çanakkale'nin bu prestijli 
listesindeki en üst sıradaki firma, 43. sırada yer alan 
Dardanel Önentaş Gıda Ulaşım Sanayi A.Ş. oldu. 
Firmanın üretimden satışlara göre elde ettiği başarı, 
Çanakkale ekonomisine önemli bir katkı sağlıyor. 
Listenin 341. sırasında ise Altınkılıç Gıda ve Süt San. 
Tic. A.Ş. kendine yer buldu. Şehirdeki bir diğer önemli 
sanayi kuruluşu olan Altınkılıç, üretimden satışlarıyla 
Türkiye'nin ikinci 500 büyük sanayi kuruluşu 
arasında yer alarak Çanakkale'nin sanayi alanındaki 
büyümesine katkıda bulunuyor.

Kent içi ulaşımda Kent Kart Mobil 
Uygulaması İle ödeme dönemi başladı
Şehir içi toplu taşımada ödeme aracı olarak kullanılan 
Kentkart'ın mobil uygulaması ile ulaşım ücreti online olarak 
ödenebiliyor.
Akıllı telefonların uygulama mağazalarından (Google 
Playstore, Apple Store) kolaylıkla cep telefonlara indirecek 
olan Kentkart'ın mobil uygulaması çeşitli kolaylıklar 
sağlıyor. Fiziksel olarak karta ihtiyaç duymadan kredi kartı 
veya banka kartı ile güvenli şekilde bakiye yüklemesi 
yapabilir, otobüse bindiğinizde uygulamayı kullanarak 
temassız şeklinde ücretinizi ödenebiliyor.

“Mobil Kart İle QR Ödeme”
Uygulama üzerinden kolayca sahip olacağınız Mobil Kart ile 
Kentkartınızı fiziksel olarak taşımanıza gerek kalmadan 
kredi kartı ile bakiye yükleyebilir, oluşturulan QR kodu ile 
otobüste temassız şekilde ödeme işlemlerinizi 
gerçekleştirebilirsiniz. Ayrıca öğrenci kartına sahipseniz, 
mobil olarak satın aldığınız QR kartınızı da yine online 
olarak öğrenci kartına dönüştürebilirsiniz.
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Şeytan Üçgeni göbeğinde 4.5 büyüklükte deprem oldu

ÇOMÜ Mühendislik Fakültesi, Jeoloji Mühendisliği 
bölümünden emekli Prof. Dr. Doğan Perinçek, yılardır 
uyarıda bulunduğu deprem şeytan üçgeni alanında 4.5 
şiddetinde deprem meydana geldiğini belirterek 

yetkililerin Çanakkale için önlem almasını istedi.
Uzmanların en çok uyarıda bulunduğu ve beklediği 
depremlerin başında olası Marmara Depremi geliyor. 
Marmara bölgesinde 7 büyüklüğünde depremin olacağı 
sık sık dile getiriliyor. Olası bu depremin Marmara denizi 
çevresinde bulunan Çanakkale, Tekirdağ, İstanbul, 
Kocaeli, Yalova, Bursa ve Balıkesir'i etkileyeceği tahmin 
ediliyor.
Bu konuda uyarılarda bulunan uzmanlarda biri de 
ÇOMÜ'den emekli Prof. Dr. Doğan Perinçek, Perinçek, 
Marmara Denizi içinde Şeytan Üçgeni yönünde enerji  
transferi yönlendirmesi olduğunu belirterek, “Şeytan 
üçgeninin sivri ucu Biga yönünü gösteriyor. Bu enerji 
transferi Erdek, Biga, Çan Bayramiç, Ayvacık dolayında 
bulunan fayları harekete geçirmesi söz konusu olabilir.. 
Haritada sadeleştirerek işaretlediğim kırmızı hat olarak 

işaretli fay zonu üzerinde enerji birikimi olduğunu 
düşünüyorum. Umarım bu enerji birikimi önümüzdeki 5 
sene içinde büyük depreme neden olmaz ve uyumaya 
devam eden yöneticiler uyanıp tedbir almayı düşünmeye 
başlar. Bu arada yöre halkı kendi başına yapacakları 
işlerden de var. Bunların başında olanı uyuyan 
yöneticileri uyandırmak.
Devamı gelecektir, umarım artçılar 4 büyüklüğü geçmez. 
Bu depremin öncü olma olasılığı azalmaya başladı. 
Dikkatli olalım. Halkımıza geçmiş olsun demek yetmiyor. 
Uyarıyı dikkate alma zamanı geldi geçti.” dedi.

Çanakkale Boğazı'nı ilk defa birbirine bağlayan 1915 
Çanakkale Köprüsü'ne önceki gün köprü ücretine zam 
yapıldı, dün aynı zam ertelendi. Otomobillerin köprüden 
geçişine 205 TL'den 295 TL'ye çıkartılmıştı.

1915 Çanakkale 
Köprüsü'ne Zam 
yapıldı Geri alındı

Ücretsiz Zeytinyağı 
Analizi Başvuruları Başladı
Çanakkale Belediyesi Yerel Kalkınma Birimi tarafından 
hayata geçirilen Ücretsiz Zeytinyağı Analizi Projesi 
kapsamında, zeytin üreticileri için başvuru süreci 
başladı.
Konu ile ilgili olarak Çanakkale Belediyesi'nden yapılan 
açıklamada, "Ücretsiz Zeytinyağı Analizi Hizmeti 
kapsamında; Yağ Asitliği,  Toplam Fenolik Bileşenler ve 
Peroksit Sayısı ölçülmektedir. Hizmetten yararlanmak 
isteyen üreticilerimiz; Nüfus Cüzdanı, ÇKS veya Ziraat 
Odası Kaydı veya Tapu Fotokopisi ile şahsen Yerel 
Kalkınma Birimimize başvurabilir. Adres: İsmetpaşa 
Mahallesi Bayar Premium Evleri D Blok Daire:44 ( Parion 
Hotel Yanı). Detaylı Bilgi İçin: 0501 702 52 27" denildi.

Yerel seçimler yaklaşırken, Çanakkale 
Belediye Meclis üyeleri ve İl Genel Meclis 
üyelerinin profilleri çıkartıldı. Hem 
belediye hem de il genel meclis 
üyelerinin Çanakkale'nin ilerlemesine 
katkı sağlayacak durumda olmadıkları 
belirtildi.
Yerel seçimler yaklaşırken, Çanakkale 
Belediye Meclis üyeleri ve İl Genel Meclis 
üyelerinin profilleri çıkartıldı. Hem 
belediye hem de il genel meclis 
üyelerinin Çanakkale'nin ilerlemesine 
katkı sağlayacak durumda olmadıkları 
belirtildi. Sadece belediye meclis 
üyelerinde bir partinin 3 inşaat 
mühendisi, 2 harita mühendisi belediye 
meclis üyesi bulunuyor. Bu durumun da 
kenti betonlaştırmaya ve inşaat rantına 
götürecek anlayışın hakim olduğu 
vurgulandı. Ortaya çıkan rakamlar da 
hem belediye hem de il genel meclis 
üyelerinin partiler tarafından dikkatlice 
belirlenmediği vurgulandı.
Mart 2024 de yapılacak yerel yönetimler seçimlerine beş 
ay gibi bir zaman var. Söz konusu seçimlerde belediye 
başkanları, belediye ve il özel idareleri meclisi üyeleri 
seçilecek; bu nedenle de seçilenler, 21.yüzyılın başında 
Çanakkale'nin ve Türkiye'nin geleceğini belirlemede çok 
önemli görevlerle baş başa olacaklar.
Çanakkale'nin birçok alanında yapılan çalışmalara destek 
vermesi ile bilinen Jeolog Celal Köse, “Yerel Yönetimlerin 
İyileştirilmesinde STK'ların Rolü” başlığı ile bir inceleme ve 
araştırma yazısı kaleme aldı.
Araştırmada, Çanakkale Belediye Meclisi Üyeleri ve İl 
Genel Meclis Üyeleri'nin profilleri de ortaya konulmuş. 
Araştırmada belediye meclis üyelerinin il genel meclis 
üyelerine göre çok daha eğitimli olduğu ortaya çıkıyor. 
Dikkat çeken bir diğer alan ise belediye meclisindeki kadın 

oranının il genel meclisindeki oranın çok üzerinde olması
Çanakkale Belediye Meclis üyelerinin profili:
Öğrenim durumu; İlkokul %3, Ortaokul + Lise %13, Yüksek 
Öğrenim %84, Lisans %59, Yüksek Lisans%25, Cinsiyet 
Kadın %29, Erkek %71

Çanakkale İl Özel İdaresi - İl Genel 
Meclisi Üyeleri
Öğrenim durumu; İlkokul %12, Ortaokul + Lise %44, Yüksek 
Öğrenim %44, Cinsiyet Kadın %6, Erkek %94
Araştırmacı Köse'nin yaptığı çalışma sonucunda ortaya 
çıkan değerlendirmelere göre, Çanakkale Belediyesi Meclis 
üyeleri ile Çanakkale İl Özel İdaresi İl Genel Meclisi üyeleri 
arasında eğitim seviyelerinde belirgin farklar 
bulunmaktadır. Meclis üyelerinin, kamusal görevlerde 

öncü roller üstlendikleri ve bu nedenle 
yüksek öğrenim seviyelerine sahip 
olmalarının beklendiği 
vurgulanmaktadır. Ancak, yapılan 
araştırmada, meclis üyelerinin eğitim, 
öğrenim durumu ve diğer niteliklerini 
gösteren ayrıntılı özgeçmişlere 
ulaşılamamıştır.
Çalışmada ayrıca her iki mecliste bir 
sanatçı üye veya doktora düzeyinde 
öğrenimli bir üye bulunmaması, kadın 
üye sayısının düşük olması ve genel 
olarak meclis profillerinin 21. yüzyılın 
gerekliliklerine uygun olmadığı 
belirtilmektedir. Hafriyat-beton 
ekonomisine yönelik bir ağırlık kayması 
yaşandığına ve mevcut üye profillerinin 
bu değişime ayak uyduramadığına 
dikkat çekilmektedir.
Çanakkale Belediye Meclisi özelinde, bir 
siyasi partiden üç inşaat mühendisi gibi 
belirli meslek gruplarından fazla sayıda 
üye bulunmasının rasyonel bir 

açıklamasının olmadığı ve bu tercihlerin siyasi partilerin 
sorumluluğunda olduğu ifade edilmektedir. Ayrıca, 
geleceğin sorunlarına karşı hazırlıklı olabilmek için iklim 
bilimcisi, çevre bilimcisi gibi disiplinlerden üyelerin 
mecliste yer alması gerektiği vurgulanmaktadır.
Araştırmacı, yerel yönetim meclislerinin geleceğin 
sorunlarına etkili çözümler üretebilmeleri için daha 
nitelikli, eğitimli ve çeşitli meslek gruplarından üyeler 
içermeleri gerektiğini savunmaktadır. Ayrıca, seçmenlerin 
sivil toplum kuruluşlarının gücünü kullanarak, seçim 
sürecinde ve sonrasında daha etkili bir rol oynamalarının 
önemine vurgu yapmaktadır. Sonuç olarak, meclis 
üyelerinin niteliklerinin artırılması, çeşitlendirilmesi ve 
toplumun beklentilerine daha uygun hale getirilmesi 
gerektiği önerilmektedir.

Belediye ve İl Genel Meclis Üyelerinin Profili Çıkartıldı 
“ÇANAKKALE'Yİ İLERİYE TAŞIYAMAZLAR”
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Kentsel dönüşüme yönelik düzenlemeler içeren "Afet 
Riski Altındaki Alanların Dönüştürülmesi Hakkında 
Kanun ile Bazı Kanunlarda ve 375 sayılı Kanun 
Hükmünde Kararnamede Değişiklik Yapılmasına Dair 
Kanun Teklifi, TBMM Genel Kurulunda kabul edildi. Afet 
Riski Altındaki Alanların Dönüştürülmesi Hakkında 
Kanun'daki "rezerv yapı alanı" tanımında değişikliğe 
gidildi. Yerleşim yerlerinde yer alan parsellerin de rezerv 
yapı alanı olarak belirlenmesinin mümkün olmasının 
amaçlandığı belirtildi.

Kanunla, 6 Şubat 2023'te meydana gelen 
Kahramanmaraş merkezli depremler nedeniyle genel 
hayata etkili afet bölgesi olarak kabul edilen yerlerde, bu 
depremlerin ve akabinde meydana gelen depremlerin 
etkisiyle oluşan hasarlarla bağlantılı olması kaydıyla, 
hak sahipliğine ilişkin işlemler hariç olmak üzere hasar 
tespit raporlarına dayalı olarak tesis edilen idari 
işlemlere karşı açılan iptal davalarında yeni usuller 
getiriliyor. Düzenlemeyle yargı süreçlerinin 
hızlandırılması amaçlanıyor.

Buna göre, 10 gün içinde ilk inceleme yapılacak ve dava 
dilekçesi ile ekleri tebliğe çıkarılacak. Savunma verme 
süresi dava dilekçesinin tebliğinden itibaren 15 gün 
olacak; bu süre bir defaya mahsus olmak üzere en fazla 
10 gün uzatılabilecek. Savunmanın verilmesi veya 
savunma verme süresinin geçmesiyle dosya tekemmül 
etmiş sayılacak.

Yürütmenin durdurulması talebine ilişkin olarak verilen 
kararlara itiraz edilemeyecek.
Keşif ve bilirkişi incelemesi yapılması gereken hallerde, 
dosyanın tekemmülünden itibaren 15 gün içinde keşif 
yapılacak. Tarafların hak ve menfaatlerinin korunması 
bakımından zorunluluk bulunan hallerde keşif ve 
bilirkişi incelemesi, ilk incelemeyi müteakiben de 
yapılabilecek. Bilirkişi raporları 15 gün içinde 
mahkemeye teslim edilecek. Bilirkişilere ve bilirkişi 
raporlarına, raporun tebliğinden itibaren 7 gün içinde 
itiraz edilebilecek.

Duruşma yapılması, tarafların istemine ve mahkemenin 
kararına bağlı olacak. Duruşma davetiyeleri, duruşma 
gününden en az 15 gün önce taraflara gönderilecek.

15 günde karara bağlanacak
Bu davalar dosyanın tekemmülünden veya ara karar, 
keşif, bilirkişi incelemesi ya da duruşma yapılması 
gereken hallerde bunların tamamlanmasından itibaren 
en geç 15 gün içinde karara bağlanacak.

Verilen nihai kararlara karşı tebliğ tarihinden itibaren 15 
gün içinde istinaf yoluna başvurulabilecek. İstinaf 
dilekçeleri 10 gün içinde incelenecek ve tebliğe 
çıkarılacak. İstinaf dilekçelerine cevap verme süresi 15 
gün olacak. İstinaf istemi en geç 2 ay içinde karara 
bağlanacak.

Tam yargı davalarıyla bu madde kapsamındaki iptal 
davaları birlikte görülemeyecek. Bu maddenin yürürlüğe 
girdiği tarihten önce birlikte açılmış olan iptal ve tam 
yargı davaları ayrılacak ve bu davalar bulunduğu 
aşamadan itibaren görülmeye devam edilecek.

Düzenlemenin yürürlüğe girdiği tarihten önce açılmış 
olan davalar hakkında da bu madde hükümleri 
bulunduğu aşamadan itibaren uygulanacak.

Buna göre işlemeye başlamış olan savunma verme 
süresi, bilirkişi raporuna itiraz süresi, istinaf başvuru 
süresi ve istinaf dilekçesine cevap verme süresi 
değişmeyecek.

Rezerv yapı alanları yeniden 
tanımlanıyor
Kanunla, dış finansman imkanlarının Kentsel Dönüşüm 
Başkanlığına, krediye ilişkin anlaşmadaki amaca sadık 
kalınarak kullandırılmasını sağlamak üzere düzenleme 
de yapıldı. Kamu Finansmanı ve Borç Yönetiminin 
Düzenlenmesi Hakkında Kanun'un "dış borcun tahsisi" 
tanımına "Kentsel Dönüşüm Başkanlığına" ibaresi 
eklendi.

Kanunla Kentsel Dönüşüm Başkanlığı, özel bütçeli idare 
olarak teşkilatlandırılırken Dünya Bankası tarafından 
finanse edilen kredinin Kentsel Dönüşüm Başkanlığına 
tahsisli olarak kullandırılmaya devam edilmesine 
yönelik düzenleme yapıldı.

Afet Riski altındaki Alanların Dönüştürülmesi Hakkında 
Kanun'daki "rezerv yapı alanı" tanımında değişikliğe 
gidildi. Rezerv yapı alanı tanımında yer alan "yeni 
yerleşim alanı olarak" ibaresi metinden çıkarılırken bu 
düzenlemenin gerekçesinde, uygulamada açılan 
davalarda, herhangi bir taşınmazın rezerv yapı alanı 
olarak belirlenebilmesi için meskun alanlar dışında 
olması gerektiği yönünde değerlendirme yapılarak 
hüküm kurulduğu, yerleşim yerlerinde yer alan 
parsellerin de rezerv yapı alanı olarak belirlenmesinin 
mümkün olmasının amaçlandığı belirtildi.

Riskli yapı tesbitinde değişiklik
Kanunla riskli yapı tespiti ve Hazine taşınmazlarının 
değerlendirilmek üzere Bakanlığa tahsisine ilişkin görev, 
hak ve yetkilerin bundan sonra Kentsel Dönüşüm 
Başkanlığınca kullanılmasını sağlamak üzere değişiklik 
yapıldı.

Buna göre, riskli yapı tespiti Kentsel Dönüşüm Başkanlığı 
veya idarece resen yapılabilecek. Uygulamada bazı 
maliklerce veya kiracılarca riskli yapı tespiti 
yapılmasının engellendiği ve kendi bağımsız 
birimlerinden tespit için numune alınmasına müsaade 
edilmediği görüldüğünden, riskli yapı tespitinin, 
gerekmesi halinde mülki idare amiri tarafından verilecek 
yazılı izne istinaden yeterli kolluk kuvveti marifetiyle 
kapalı kapılar veya alanların açtırılması suretiyle 
yapılabilmesine imkan sağlanacak.

Riskli yapı tespitine ilişkin bilgileri ihtiva eden tutanak, 
riskli yapıya asılacak, maliklere e-Devlet Kapısı 
üzerinden bildirim yapılacak ve ilgili muhtarlıkta 15 gün 

süreyle ilan edilecek. Tespite ilişkin bilgileri ihtiva eden 
tutanağın muhtarlıkta yapılacak ilanın son günü hak 
sahiplerine tebliğ edilmiş sayılacak.

Gerçek veya özel hukuk tüzel kişilerince 
mülkiyetlerindeki taşınmazların rezerv yapı alanı olarak 
belirlenmesi talebinde bulunulabilmesi için; bu 
taşınmazların yapılaşmaya esas arsa metrekaresinin 
yüzde 30'unun mülkiyetinin devrine muvafakat edilmesi 
veya aynı miktarın değerinin dönüşüm projeleri özel 
hesabına gelir olarak kaydedilmek üzere Kentsel 
Dönüşüm Başkanlığına verilmesi gerekecek.

Kolluk kuvveti marifetiyle tahliye
Alanlarda uygulama süresince imar ve yapılaşma 
haklarının kısıtlanması ve alandaki yapılara verilen 
elektrik, su ve doğalgaz gibi hizmetlerin durdurulması 
konularında Bakanlığa verilen görev ve yetkiler Kentsel 
Dönüşüm Başkanlığınca kullanılacak.

İstanbul'da dönüşümü hızlandırmak için başlatılan 
"yarısı bizden" kampanyasının uygulanabilmesi için hak 
sahiplerine yapım için mali yardım yapılabilmesine 
yönelik kanunda düzenleme yapıldı.

Riskli yapıların yıktırılması konusunda Bakanlığa verilen 
görev ve yetkiler de bundan sonra Kentsel Dönüşüm 
Başkanlığınca kullanılacak.

Riskli yapıların yıktırılması için maliklere tek seferde 90 
günden fazla olmamak üzere süre verilecek.

Kanun kapsamındaki yapıların tahliyesinin 
engellenmesi durumunda; mülki idare amiri tarafından 
verilecek yazılı izne istinaden yeterli kolluk kuvveti 
marifetiyle tahliye yapılacak.

Başkanlık veya idare tarafından yapılan veya yaptırılan 
riskli yapı tespit, tahliye ve yıktırma masrafları, hisseleri 
oranında maliklerden tahsil edilecek.

Kanun kapsamındaki yapıların tahliyesine ve 
yıktırılmasına ilişkin olarak ayni ve şahsi hak 
sahiplerine yapılacak tebligat, tahliye ve yıktırmaya 
ilişkin tutanağın yapıya asılması, maliklere e-Devlet 
Kapısı üzerinden bildirilmesi ve ilgili muhtarlıkta 15 gün 
süreyle ilan edilmesi suretiyle yapılacak. Tahliye ve 
yıktırmaya ilişkin işlem, muhtarlıkta yapılan ilanın son 
günü ayni ve şahsi hak sahiplerine tebliğ edilmiş 
sayılacak.

Kentsel dönüşüm yasası TBMM'de kabul edildi


